
Styrelsemöte 240521 Byalaget Sofia

Lokal: Garaget
Tid: kl.1830-2000
Närvarande: Sara F, Sarah B, Julia, Fabian, Claes, Jonas, Elvira

1. Mötet öppnas: ja
2. Val av mötesordförande: Jonas
3. Val av sekreterare: Elvira
4. Val av justerare: Fabian, Julia
5. Förra mötets protokoll: ok.
6. Mötets dagordning: godkänns
7. Nästa möte: 10/9 1830-2000 på Garaget.
8. Genomgång av ekonomi: Kassör: 12075,83:- på vanligt konto, på BID

145,14:- . Mötet beslutar att vi endast ska ha ett konto framöver. Nordea har
meddelat att de inte kan ge oss ett bättre pris för vårt bankkonto utan måste
avsluta plusgirot om vi vill ha ett gratis banksparkonto. Mötet beslutar att vi
säger upp plusgirokontot 40807536-0, sparkontot 11953048358 behåller vi.
Efter uppsägning blir totalsumman på vårt enda konto 12220,97:-. När vi tar
fram talonger till årsmötesinbetalningen gör vi en lapp med qr-kod för swish
samt banknummer för överföring.

9. Hemsida: Diskussion kring att minska kostnader för hemsidan. Wordpress
kan vara ett billigare alternativ till dagens dyra hemsida.

10.Facebook: Loppisen ligger uppe med 1000 intresserade. Jonas har fått ca 18
anmälningar hittills. Fysiska posters kan sättas upp för att få fler säljare.
Jonas tar kontakt med Södra Sofielund för att se om de har loppis samtidigt.

11. Kalendarium: Nästa event är Loppis och Bjud din granne 15/6 enligt plan.
12.Stora lekan: Perenner fungerar bättre och växer bra. Fabian har vattnat två

ggr. Om andan faller på kan man vattna när man passerar. Vattenkran hos
daggmasken fungerar bra, slang kan finnas tillsammans med vattenkannor
och nyckel i daggmaskens soprum. Soptunnan är ofta för full nuförtiden,
förmodligen pga grillplatsen. En extra soptunna vid utgången skulle kunna
vara ett alternativ. Elvira kontaktar Petra på FGK om detta.

13.En Grön Lekande Stadsdel/Trafikvisionen: Blomsterlådorna blir inte av i år, vi
är inte längre pilot utan varje hus får betala för sin låda. Anmälningstiden har
gått ut, vi håller koll till nästa år. I övrigt vill vi ha mer permanenta planteringar
enligt vår vision. Stråket mellan Palmgatan och Lantmannagatan, samt
Rolfsgatan ska vara på väg att omgestaltas nu enligt BID. Tidsaspekt är
okänd. Sara F tar kontakt för mer information.

14.Fastighetsägare Sofielund: Vi är fortsatt med och försöker att medverka på
alla styrelsemöten.

15.Övrigt: Krafter i kvarteret vill anordna en Sofielundsfestival på Naturmolnet.
När det blir aktuellt kan vi marknadsföra även via våra kanaler.



Mötet avslutas.

Ha det så bra!


